
                                                                                              

     

MOTION 

Enköpings kommun utvecklas i snabb takt. Nya bostadsområden byggs, de äldre 
områdena och stadskärnan förtätas och många olika behov behöver samsas på ett 
genomtänkt sätt för att vi skall kunna utveckla Enköping till en både funktionell 
och attraktiv kommun. 

 Många stora byggprojekt och planer är på gång och inflyttningen gör att kraven blir 
allt högre. Våra översiktsplaner, planprogram och detaljplaner behöver realiseras 
med genomtänkta helhetsgrepp över stadsbyggnadsutvecklingen och med känsla för 
arkitektoniska, kulturhistoriska, estetiska och funktionella värden. Vi saknar 
mycket av denna helhetssyn idag och därför menar vi att Enköping åter behöver en 
stadsarkitekt. 

Stadsarkitekten skall vara en samlande och sammanhållande kraft i 
stadsutvecklingsarbetet. Enköpings stadsbyggnadskontor har kompetenta arkitekter 
och planerare som jobbar för Enköpings bästa, men vi menar att en stadsarkitekt 
behövs som ledare och visionär i arbetet. På senare tid har vi sett ett flertal 
exempel på samhällsbyggnadsärenden där det hade varit mycket värdefullt att ha 
tillgång till en samlande arkitektonisk kompetens. 

Stadsarkitektens kompetens är också mycket värdefull när ärenden om nybyggen i 
kulturhistoriskt intressanta eller på annat sätt känsliga miljöer handläggs och inte 
minst frågan om torgets och centrums utveckling menar vi behöver lyftas av en 
stadsarkitekt. 

Var en sådan tjänst skall inrättas, vilka befogenheter hen skall ha och hur hen skall 
arbeta lämnar vi till kommunledningskontoret att ge förslag på. Huvudsaken är att 
vi får ett kompetent stöd för Enköpings kommande gestaltning, funktion och 
attraktion. 

Miljöpartiet de gröna i Enköping yrkar att 

- En funktion som stadsarkitekt inrättas samt att Kommunledningskontoret 
utreder var i organisationen den bäst placeras.   
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